
1 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 27.08.2020 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

 1.  Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

 2.  Návrh VZN o určení školských obvodov pre ZŠ v meste Galanta a spoločné školské  

      obvody pre obce, s ktorými má mesto Galanta uzatvorenú dohodu 

 3.  Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2020 

 4.  Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch šk. roka 2019/2020 

 5.  Informatívna správa o stave záškoláctva za školský rok 2019/2020 

 6.  Informatívna správa o opravách a údržbe v školách a školských zariadeniach 

 7.  Vyhodnotenie zápisu žiakov do I. ročníkov ZŠ a detí do MŠ na šk. rok 2020/2021  

 8.  Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2020 – oblasť školstva 

 9.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

      zariadeniach 

10. Rôzne 

 
Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie, privítal na zasadnutí všetkých prítomných 

členov KŠ, aj hostí: pána viceprimátora, Mgr. Miroslava Psotu, pána poslanca, Ing. Augustína 

Popluhára a  pani vedúcu OSS, Mgr. Líviu Geškovú. Oboznámil všetkých prítomných 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený.  

 

 

1. Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – poprosil viceprimátora, Mgr. Miroslava Psotu, aby uviedol 

materiál. 

Mgr. Miroslav Psota – uviedol predmetný materiál, informoval o dôležitých zmenách 

v novom návrhu VZN. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – poďakoval  za správu a otvoril diskusiu. 

Ing. Štefan Marczibányi – prínos nového návrhu VZN vidí v tom, že sú jednoznačnejšie, 

presnejšie definované podmienky a pravidlá. Keď výška dotácií bude ohraničená, môžeme 

vyhovieť viacerým subjektom. 

Mgr. Katarína Barcziová – pozitívum je jednoznačne transparentnosť. 

 

Komisia školstva prerokovala návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta  a 

odporúča MsZ v Galante na schválenie bez pripomienok. 
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2. Návrh VZN o určení školských obvodov pre ZŠ v meste Galanta a spoločné školské  

    obvody pre obce, s ktorými má mesto Galanta uzatvorenú dohodu 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

   

PaedDr. Peter Černý, PhD. – dal slovo Mgr. Lívii Geškovej, aby uviedla nasledujúci 

materiál. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala, že doteraz platné VZN mesta Galanta č. 89/2004 

o určení školských obvodov základných škôl mesta Galanta nebolo od roku 2004 zmenené, 

doplnené. Z toho dôvodu chýbali v ňom názvy nových ulíc, sídlisk, ako aj  spoločné školské 

obvody pre obce, s ktorými v rokoch 2004, 2007, 2010 a 2016 boli podpísané 

a zastupiteľstvami obcí schválené dohody a dodatky o zriadení spoločných školských 

obvodov.  

Ing. Štefan Marczibányi – sa opýtal, či existuje nejaká štatistika, koľko školopovinných detí 

bude v budúcnosti v meste. Sídliská sú preplnené, je veľký nárast nových domov a sídlisk, 

bolo by dobré vedieť, dokedy budú kapacity našich ZŠ stačiť. MŠ sú už teraz preplnené.  

Mgr. Lívia Gešková – aktuálne sme umiestnili v MŠ všetky deti, ktoré boli prihlásené 

a dovŕšili 3 roky k 31.08.2020 s trvalým alebo prechodným pobytom v Galante. Tie 

plánované 2 triedy v MŠ, Sídl. Clementisove sady nám kapacitne budú stačiť. Zatiaľ v ZŠ 

nemáme kapacitné problémy. 

Mgr. Ján Marsall – nejaké štatistické výkazy v meste určite sú, bolo by dobré vedieť, čo nás 

čaká v budúcnosti. 

 

Komisia školstva prerokovala návrh  VZN o určení školských obvodov pre ZŠ v meste 

Galanta a spoločné školské obvody pre obce, s ktorými má mesto Galanta uzatvorenú 

dohodu a odporúča MsZ v Galante na schválenie bez pripomienok. 

 

Komisia školstva ukladá OSS na najbližšie zasadnutie KŠ predložiť materiál s údajmi 

o počtoch žiakov v predškolskom veku, aký predpoklad je do budúcnosti na ZŠ. 

 

 

3. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2020 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

   

PaedDr. Peter Černý, PhD. – oboznámil členov KŠ s predloženým materiálom a navrhol do 

novembrového programu doplniť bod: Plán práce komisie na I. polrok 2021. 

 

Komisia školstva jednomyseľne schválila plán práce komisie na II. polrok 2020. 

 

 

4. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch šk. roka 2019/2020 
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – dal slovo pani metodičke, aby uviedla nasledujúci materiál. 

Mgr. Renáta Zsidóová – informovala prítomných o výchovno – vzdelávacích výsledkoch za 

I. aj II. polrok školského roka 2019/2020. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch šk. roka 2019/2020 bez pripomienok. 
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5. Informatívna správa o stave záškoláctva za školský rok 2019/2020 
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla predmetný materiál. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o stave záškoláctva 

za školský rok 2019/2020 bez pripomienok. 

 

 

6. Informatívna správa o opravách a údržbe v školách a školských zariadeniach 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala, že do 27.08.2020 je komisiou školstva schválená 

a rozdelená suma vo výške 66 000 € na opravy a údržbu školských objektov v roku 2020. Na  

rekonštrukčné práce v MŠ, Sídl. Clementisove sady zostáva v rezerve 10 000 €. Okrem toho 

je ďalší zostatok vo výške 10 814 €. 

Ing. Štefan Marczibányi – navrhol presunúť zostatok vo výške 10 814 € do havarijného 

fondu pre rok 2020. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o opravách a údržbe 

školských objektov bez pripomienok a navrhuje finančné prostriedky vo výške 10 814 € 

presunúť do položky: riešenie havarijných stavov školských objektov pre rok 2020, čím 

schválená výška 30 000 € v rozpočte mesta sa navýši na 40 814 €. 

 

 

7.  Vyhodnotenie zápisu žiakov do I. ročníkov ZŠ a detí do MŠ na šk. rok 2020/2021 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla predmetný materiál. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie vyhodnotenie zápisu žiakov do I. ročníkov 

ZŠ a detí do MŠ na šk. rok 2020/2021 bez pripomienok. 
 

 

8.  Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2020 – oblasť školstva 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla predmetný materiál. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie analýzu hospodárenia mesta Galanta na 

úseku školstva za I. polrok 2020 bez pripomienok a odporúča tento materiál následne 

predložiť na schválenie MsZ v Galante. 
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9.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

     zariadeniach 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – informoval členov o žiadostiach prijatých ohľadom 

odstránenia havarijných stavov školských objektov, konkrétne ZŠ, ul. Štefánikova na opravu 

dažďových vpustí a ZŠ Gejzu Dusíka na opravu septiku – zásobníka na odpad, ktorý 

pochádza zo ŠJ. Následne otvoril diskusiu. 

 

Komisia školstva prerokovala obidve žiadosti a jednomyseľne schválila pridelenie 

finančných prostriedkov na horeuvedené účely vo výške 2 500 € pre ZŠ, ul.  Štefánikova 

a 5 000 € pre ZŠ Gejzu Dusíka. 

 

 

10. Rôzne 

 

Ing. Augustín Popluhár – sa informoval, či mesto avizuje nejakú kooperáciu medzi nejakou 

základnou školou a strednou školou v Galante. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – už to bolo v programe KŠ, školy majú právnu subjektivitu, 

keď bude záujem z ich strany, môže sa to riešiť. 

Ing. Augustín Popluhár – opýtal sa, či mesto neuvažuje o spojení CVČ – Spektrum a ZŠ, ul. 

Štefánikova. 

 

Komisia školstva ukladá OSS na najbližšie zasadnutie KŠ zistiť, či legislatíva umožňuje 

spojenie ZŠ s CVČ a zistiť výšku úspor v prípade možného spojenia. 

 

 

Mgr. Lívia Gešková – oznámila, že všetky školy a školské zariadenia sú pripravené na nový 

školský rok. 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 

 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD. v. r. 

        predseda komisie  
 

 

 

V Galante dňa 04.09.2020                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová 

                             


